
RDŻ/03/10/2021              Gliwice, dnia 12.10.2021 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 12 października 2021 r., godz. 18.30

Przewodniczący  Rady  Dzielnicy  Kajetan  Gornig otworzył  posiedzenie  Rady  Dzielnicy  Żerniki,  powitał
zebranych członków Rady Dzielnicy, stwierdził prawomocność obrad (obecnych było 10 członków Rady Dzielnicy)
i zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad: 

1. Sprawozdanie Zarządu z okresu od poprzedniego posiedzenia Rady.

2. Omówienie proponowanego preliminarza wydatków z budżetu Rady.

3. Głosowanie nad propozycjami wydatkowania środków na wniosek Zarządu Rady. 

4. Sprawy nowe.

5. Wolne wnioski.

6. Zamknięcie obrad.

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1) ) Informacja Przewodniczącego Zarządu Rady Dzielnicy
Przewodniczący Zarządu przekazał, że:

• 30.06.2019 r.  zostało  wysłane pismo do Prezydenta Miasta  Gliwice  z  prośbą o  przystosowanie  Rady
Dzielnicy  dla  osób  niepełnosprawnych.  Otrzymaliśmy odpowiedź  w tej  sprawie  dotyczące  możliwych
rozwiązań;

• 13.09.2021 r. do ZDM zostało wysłane pismo z prośbą o poprawę bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ulic
Granicznej i Olszewskiego/Strzelniczej.  Otrzymaliśmy odpowiedź, że ZDM przychyla się do wyznaczenia
nowego  przejścia  dla  pieszych  we  wskazanej  lokalizacji  pasa  drogowego  ulicy  Granicznej  przy
skrzyżowaniu z ulicą Olszewskiego. ZDM rozpocznie procedurę wykupu części nieruchomości znajdującej
się  na  rogu  ulicy  Granicznej  i  ulicy  Olszewskiego  dla  wybudowania  wnioskowanego  chodnika  celem
wyznaczenia wnioskowanego przejścia dla pieszych;

• 05.10.2021  r.  do  Wydziału  Usług  Komunalnych  zostało  wysłane  pismo  z  propozycjami  doświetlenia
przejść dla pieszych;

• 18.10.2021 r. o godzinie 10:00  odbędzie się odbiór wykonanych prac w postaci zestawu urządzeń do
ćwiczeń fizycznych –  do tzw. Kalisteniki, finansowanych z zeszłorocznego budżetu obywatelskiego;

• wpłynęło pismo od Prezydenta Miasta Gliwice dotyczące wymiany starych pieców.

Ad 2) Omówienie proponowanego preliminarza wydatków z budżetu Rady.
Budżet Rady Dzielnicy Żerniki na rok 2021 wynosi 12.919,00 zł. 

Na  dzień  dzisiejszy  wydatkowano  5.130,00  zł.  Zaplanowano  zakup  środków  czystości  na  kwotę  400,00  zł.
W związku z  powyższym do dyspozycji  zostało  7.389,00 zł.  Od członków Rady Dzielnicy  wpłynęły następujące
propozycje;

• organizacja przedstawienia „Opowieść wigilijna” dla mieszkańców w wysokości 700,00 zł;
• organizacja sportowych zawodów „Mikołajkowych”  w wysokości 1.000,00 zł;
• zakup opasek odblaskowych dla dzieci w wysokości 1.000,00 zł;
• dofinansowanie do wycieczki dla seniorów w wysokości 1.000,00 zł;
• przygotowanie paczek świątecznych dla seniorów w wysokości 1.200,00 zł;
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• zakup sprzętu sportowego dla SP 13;
• zakup rękawic - środków ochrony indywidualnej niezbędnych przy organizacji festynu i dożynek.

Koszt proponowanych wydatków wyniósł 6.400,00 zł.
Do dyspozycji na potrzeby bieżące zostanie 989,00 zł.

Zarząd został uprawniony do przesunięcia 20 % środków ramach budżetu RD.

Ad 3) Głosowanie nad propozycjami wydatkowania środków na wniosek Zarządu Rady.
Proponowane wydatki poddano głosowaniu. W/w wydatki zostały zaakceptowane jednogłośnie.

   
Ad 4)  Sprawy nowe.

• planowane jest  wydanie  świątecznego Biuletynu Rady Dzielnicy.  Do dnia  15.11.2021 r.  należy oddać
proponowane teksty artykułów, które miałyby się znaleźć w w/w Biuletynie;

• do Radnego naszej  dzielnicy  zgłosili  się  mieszkańcy  z  prośbą o  odnowienie/pomalowanie  przejść  dla
pieszych na ul. Szymanowskiego;

• powrócił  temat  oświetlenia  przy  ul.  Omańkowskiej.  Zła  nawierzchnia  na  chodniku  powoduje,  że
mieszkańcy zmuszeni są chodzić ulicą. Jako, że część studzienek jest zapadnięta, samochody próbując je
ominąć  stwarzają  zagrożenie  dla  pieszych  idących  ulicą!  Taka  sytuacja  stwarza  istotne  zagrożenia
zarówno dla pieszych i kierowców.

Ad 5) Wolne wnioski.
Wszelkie sprawy zostały przedyskutowane, nie wpłynęły nowe wnioski.

Ad 6) Zamknięcie obrad.
Na tym zakończono posiedzenie Rady Dzielnicy.

Nie ustalono terminu kolejnego posiedzenia Rady Dzielnicy, lecz wg harmonogramu powinno się ono 
odbyć w dniu 9 listopada 2021 r. 

Protokołowała: Podpis Przewodniczącego Rady Dzielnicy:

Małgorzata Toll

    (podpis) (podpis) 
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